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Frå GR. 7 BR 2 Revheim søndre
 
Hjorteplaga på vårt bruk går stort sett økonomisk ut over leigetakarane me har på innmark 
(slåttemark) og beite. Men me registrera at det er sterk ned beiting på areala hjå oss, spesielt i 
frå Jonsok og utover. Tykkjer det er sørgjeleg at dei som leigar areal hjå oss og brukar tid og 
pengar på å få eit bra resultat, skal lida økonomisk pga. at hjorten kjem på innmark og beite og 
forsyner seg mykje av det som skal vere mat til husdyra.  
Me ser også at det er mykje beiteskadar/ feieskader på skogen, både kulturskog og 
naturskogen. Med det resultat at tømmerverdien forringast og at det vert mykje brekkasje 
(treknekk) pga. feieskader på rotstokken. Nyplantingar av kulturskog ser me vert hardt herja 
med av hjort, spesielt på naboeigedomar.  
Skognæringa i Norge er eit satsingsområde framover, på grunn av karbonfangst og det grøne 
skiftet. For vår del skulle me utført mykje kulturarbeid i skogen (nyplanting), men det er lite 
freistande når ein må kjempa mot hjorten som øydelegg nyplantingsfelta. Slik at ein må gå på i 
fleire omgangar med planting for å etablera ein tilfredsstillande ung kulturskog.  
På grunn av ulempene som hjorten påfører oss, som nemnd overfor, må talet på hjort ned i vårt vald. Me 
håpar at innspela som kjem inn frå grunneigarar i Osterøy kommune, vert tatt omsyn til, slik at ein får 
gjort noko med plaga som hjorten er vorte her. 
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